

Voorafgaande aan de inhoudelijke bestuursvergadering is er overleg met Wilma de Buck, lid van Wederzijds. Zij heeft het initiatief Buurtbel opgestart. Dit wordt gesponsord door de Gemeente. Zij stuurt een en ander aan. De leden van Wederzijds regelen zaken zelf Onderling. Haar initiatief wordt vermeld via Wijkwijnzernoordost en staat verder geheel los van de activiteiten binnen Wederzijds.

1. De agenda wordt nader vastgesteld.
2. Het conceptverslag van 10-01-2023 wordt goedgekeurd.
Naar aanleiding van het verslag wordt opgemerkt dat de vermelding van gegevens van oud- en overleden leden in databestanden geregeld moet worden. Dit wordt op de komende ALV besproken.
3. Mededelingen en ingekomen stukken:
 - Rouwkaart van Marianne Menting.
 - Nieuwe leden die zich vanaf 1 januari 2023 hebben aangemeld zijn: Akke de Bruin, Voordorp; Ingewiets Hemmes, Zeeheldenbuurt; Yvon Metz, Lauwerecht; Ries Adriaanse, Zeeheldenbuurt en Victor van Wingerden.
 - Centraal Beheer aanvullende verzekering binnengekomen. Niet is helemaal duidelijk of 'inzittendenvervoer' ook onder de dekking valt. Deze kwestie zal op de komende ALV besproken worden en zal als discussiepunt vermeld worden in de Nieuwsbrief.
 - De beamer die we van Nelleke gebruiken is stuk; de kosten voor reparatie dan wel vervanging zal door de vereniging worden gedragen.
4. Voorbereiding ALV.
Hierbij komen aan de orde: het Jaarverslag, Jaarrekening, herbenoeming van Riet en Sturla. Voorts moet er extra aandacht worden besteed aan commissies, clusters, alsmede aan At, Ans, Rien, Christel te Kolsté en anderen. En zeker ook aan de vertrekkende buurtcontactpersonen, zoals Christel Terwiel, Harm Hoogenhout en Joke Reusken. We moeten hen allen koesteren. Een attentie tijdens de ALV moet het liefst niet met terugwerkende kracht plaatsvinden.
5. Buurtcontactpersonen
Het verslag van de bijeenkomst van buurtcontactpersonen van 2 november 2022 is besproken. De cohesie blijkt goed te zijn. Bij een incidentele gebeurtenis kunnen buurtgenoten samen geld bijeenleggen. Op 1 maart aanstaande vindt het buurtcontactpersonenoverleg plaats. Wout zal hierbij namens het bestuur aanwezig zijn.
6. Voorbereiding Contactpersonenmiddag.
Regina gaat vragen of er een bijeenkomst kan gaan plaatsvinden op 12 april bij de Driehoek in Voordorp. Er zal een middagprogramma worden opgesteld en hierbij worden behalve de buurtcontactpersonen ook overige coördinatoren uitgenodigd, alsmede andere structureel actieve leden. Er wordt een lijst opgesteld van de mensen die worden uitgenodigd.
7. Helden/Mama.
De horecavergunning is nog niet verleend. Het is nog niet zeker of de maandborrel en eten door kan gaan. Hans wordt voor ons aanspreekpersoon.
8. Website
De belangrijke stukken van de vereniging moeten met datum van goedkeuring en plaatsing op de site worden gezet. Sturla zal met At dit gaan regelen.

9. Rondvraag

Er is een onduidelijkheid in het adressenbestand van de app-groep van de filmclub. Daar wordt naar gekeken. Bij opzeggingen moeten deze aan coördinatoren worden doorgegeven.

De uitkomst van de enquêtecommissie komt de volgende keer terug.

In de postbus is geen post gekomen.

en de volgende vergadering vindt plaats op 20 maart 11.00 uur bij Wil

Actiepunten:

1. ANBI-status (WZ)
2. Boot 'de Blauwe Bever'